



COMMERCIALE TUBI ACCIAIO

Вниманию: ЗАО «ИЦ «Технохим»
191015 Россия,
Санкт-Петербург, ул. Кирочная -64, офис 9Н

Предмет :

Услуги по сертификации и оформление документов на трубы производства компании Eisenbau Kramer GmbH, поставляемые на установку замедленного коксования на действующем заводе ОАО "Газпромнефть-Омский НПЗ" Российская Федерация.

Уважаемые Господа,

Commerciale Tubi Acciaio Spa выражает признательность за высокий уровень оказанных услуг. Необходимые документы были оформлены в срок и с надлежащим качеством, в полном соответствии с российскими, европейскими стандартами и требованиями заказчика.

Мы также высоко ценим профессионализм, внимательность и исполнительность задействованного персонала.

Поэтому, мы настоятельно рекомендуем ЗАО «ИЦ «Технохим» как надежного партнера другим компаниям и, безусловно, будем учитывать это при дальнейшем сотрудничестве.

Спасибо за Вашу поддержку.

To : JSC "EC "Technohim"
191015 Russia,
Saint-Petersburg, Kirochnaya st.-64, office 9N

Subject :

Certification services and Execution of documents for pipes manufactured by Eisenbau Kramer GmbH for Delayed Coking Unit (DCU) construction project at the operating plant of JSC "Gazpromneft-Omsk Refinery", Russian Federation.

Dear Sirs,

Commerciale Tubi Acciaio Spa would like to appreciate the good service received by you for subject order. The documents required were executed in time and in a very good quality, in full compliance with Russian and European standards and customer requirements.

We highly appreciated also the professionalism, attention and good work of all Technohim's personnel involved.

For these reasons we strongly recommend JSC "EC "Technohim" as a reliable business partner to other companies and, for sure, it will be taken in consideration for future cooperation.

Thank you for your support.

Grugliasco, 24/01/2020

COMMERCIALE TUBI ACCIAIO

Project Manager

Giorgia Chiarazzo
COMMERCIALE TUBI ACCIAIO SPA
Viale Lidice 40 - 10095 GRUGLIASCO
Tel. +39 011 31 45 111 - Fax +39 011 31 45 140
Partita IVA 00505800011

Head Office and Warehouse: 10095 GRUGLIASCO (Torino) - Viale Lidice, 40
ph. +39 011.3145.111 - fax +39 011.3145.140 - e-mail: info@ctaspa.com - www.ctagroupwebsite.com

S.p.A. Share Capital € 13.960.000,00 - R.E.A. Torino N.295073 - Reg. Impr. Uff. TO 179 - Fasc. 179/59 - Vat N.00505800011

Commercial Office and Warehouse: 20056 GREZZAGO (Milano) - Via Toscana, 7 - ph. +39 02.920.185 fax +39 02.920.185.99
35026 CONSELVE (Padova) - Piazzetta Maesti del Lavoro d'Italia, 13/2 - ph. +39 049 950 03 01
International Projects: 16129 GENOVA - Via Santa Zita, 1/2 - ph. +39 010 099 64 80

Établissement stable: 6- rue Legraverend - 75012, Paris (France) - ph. 33 (0)1 53 36 82 62
TVA FR 84 829 312 388

CTA S.P.A. - CTA IBERIA S.L.U. - CTA POLSKA SP. ZO. O. - CTA ASIA PACIFIC LTD. - CTA CASPIAN SEA LLP
Agencies: GREECE - ALGERIA - NIGERIA - TURKEY - EGYPT - ISRAEL - UAE - IRAN - INDIA - CHINA - TAIWAN - INDONESIA - SOUTH KOREA



CTA GROUP